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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie wywołania brakujących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

na Ratajach. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z faktem, że nie na każdym ratajskim osiedlu obowiązuje miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego zwracam się z wnioskiem o przystąpienie do prac 

mających na celu uchwalenie brakujących planów. Mieszkańcy osiedli na których mpzp nie 

obowiązują obawiają się niekontrolowanej zabudowy. Ich niepokój został wywołany m.in. 

sytuacją związaną z planami budowy bloku na os. Rzeczypospolitej. Warto zadbać o to, aby 

podobne sytuacje nie pojawiały się na innych osiedlach i już teraz przystąpić do uchwalania 

stosownych planów. 

 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 9 marca 2023 r. 


